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RADA GMINY SECEMIN 

        ul. Struga 2 

    woj. świętokrzyskie 
PROTOKÓŁ NR XLIII/23 

z sesji Rady Gminy Secemin odbytej w dniu 31 marca 2023 roku 

w sali narad Urzędu Gminy w Seceminie w godzinach od 1000  do 1050 

 

Sesji przewodniczył Pan Bogdan Wasik – Przewodniczący Rady Gminy. 

W sesji udział wzięli:  

- Pan Tadeusz Piekarski – Wójt Gminy, 

-  Pan Dominik Stawiarz – Sekretarz Gminy, 

- Pani Edyta Wójcik - Skarbnik Gminy, 

- Pani Justyna Łochowska-Kucharek – Kierownik Referatu Inwestycji i Gospodarki 

Komunalnej, 

oraz radni i sołtysi według załączonej listy obecności. 

 

Ustawowy skład Rady Gminy – 15 radnych. 

Radnych obecnych na sesji – 15 

Porządek obrad sesji przesłany radnym: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z XL sesji Rady Gminy. 

5. Przyjęcie protokołu z XLI sesji Rady Gminy. 

6. Przyjęcie protokołu z XLII sesji Rady Gminy. 

7. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał w sprawie: 

- przekształcenia Szkoły Podstawowej im. Jana Zawady w Seceminie; 

- likwidacji Szkoły Podstawowej w Żelisławicach; 

- likwidacji Publicznego Przedszkola w Żelisławicach; 

- zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2023-2030; 

- zmian budżetu Gminy Secemin na 2023 rok; 

- przyjęcia Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie 

Gminy Secemin. 

8. Wolne wnioski i informacje. 

9. Zamknięcie XLIII sesji Rady Gminy Secemin. 
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Streszczenie przebiegu obrad: 

Ad. 1. 

Przewodniczący Rady Gminy Secemin – Pan Bogdan Wasik otworzył  

XLIII sesję Rady Gminy Secemin. Powitał radnych, Pana Wójta, pracowników Urzędu 

Gminy oraz sołtysów.  

Ad. 2. 

Przewodniczący stwierdził, że na sesji jest obecnych 15 radnych, jest spełnione 

kworum i sesja jest prawomocna.  

Ad. 3. 

 Następnie Przewodniczący odczytał porządek obrad sesji przesłany radnym. 

Pan Wójt zgłosił wniosek o wprowadzenie do porządku obrad punktu - Informacja 

Wójta Gminy z działalności między sesjami oraz projektu uchwały  

w sprawie rozwiązania Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Żelisławicach. Uzasadnił 

wniosek tym, że w opinii otrzymanej z Kuratorium Oświaty jest zapis , aby przed 

podjęciem uchwał o likwidacji szkoły i przedszkola w Żelisławicach wcześniej  

podjąć w/w uchwałę.  Przewodniczący zaproponował, aby punkt - Informacja Wójta 

Gminy z działalności między sesjami umieścić w kolejnym punkcie po przyjęciu 

protokołów, natomiast projekt uchwały jako pierwszy podpunkt w punkcie  

7 i poprosił o przegłosowanie porządku obrad ze zmianami. 

„Za” przyjęciem porządku obrad z wprowadzonymi zmianami głosowało 15 radnych, 

„Przeciw” – 0 głosów, „Wstrzymał Się” – 0 głosów. Imienny raport głosowania stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący stwierdził przyjęcie porządku obrad. 

Ad. 4. 

 Do protokołu z XL sesji Rady Gminy uwag nie zgłoszono i przyjęto  

go jednogłośnie. Imienny raport głosowania stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 
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Ad. 5. 

Do protokołu z XLI sesji Rady Gminy uwag nie zgłoszono i przyjęto  

go jednogłośnie. Imienny raport głosowania stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

Ad. 6. 

Do protokołu z XLI sesji Rady Gminy uwag nie zgłoszono i przyjęto  

go jednogłośnie. Imienny raport głosowania stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

Ad. 7. 

  W punkcie tym wójt przedstawił informację z działalności między sesjami,  

a mianowicie: 

- 13.03.2023 r. rozstrzygnięty został przetarg na: budowę sieci kanalizacyjnej  

w miejscowości Żelisławiczki, budowę łącznika wodociągu Bichniów-Czaryż oraz 

modernizację oczyszczalni ścieków w Seceminie. Łączna wartość tych inwestycji  

oferowanych przez wykonawców zamyka się kwotą 5 279 581,00 zł. Do tej wartości 

dojdą jeszcze koszty prac dodatkowych, które wynikną zapewne w trakcie realizacji 

inwestycji oraz koszty inspektorów nadzoru. Podpisanie umów na realizację tych 

inwestycji zaplanowano na dzień 5 kwietnia 2023 r. 

- 15.03.2023 r. – Pan Wójt spotkał się z rodzicami dzieci przedszkola w Żelisławicach. 

Na spotkaniu przedstawił ofertę funkcjonowania tej placówki na najbliższy rok i na 

kolejne lata. 

- 20.03.2023 r. – odbyło się spotkanie z inspektorem nadzoru budowy oczyszczalni 

ścieków w Międzylesie oraz kierownikiem budowy z ramienia firmy EKOKANWOD  

w temacie oceny stopnia zaawansowania tej inwestycji. W spotkaniu uczestniczyli 

również Skarbnik Gminy oraz pracownik Referatu Inwestycji. 

- W dniach 23-24.03.2023 r. Pan Wójt uczestniczył w pokazie  działania wodomierzy  

z wbudowanym modułem zdalnego, czyli radiowego przekazu stanu zmierzonych 

wartości. Takie wodomierze gmina zamierza zakupić i instalować u naszych odbiorców 

wody. Posiadają one możliwość sygnalizacji awarii, usterek, wstecznych przepływów  

i będą współpracować z systemem generowania faktur.  



4 
 

- 24.03.2023 r. ogłoszony został przetarg na budowę (remont) dróg: Krzepin-Zagórcze, 

Ropocice, Gabrielów oraz na oczyszczalnię ścieków. 

- 27.03.2023 r. odbyło się spotkanie na budowie oczyszczalni ścieków w Międzylesiu. 

Inspektor nadzoru omówił z prezesem i kierownikiem budowy z firmy EKOKANWOD 

zagadnienia nie ujęte w projekcie, a istotne dla prawidłowego funkcjonowania obiektu. 

Przedstawiciele firmy EKOKANWOD zaakceptowali uwagi. 

- 28.03.2023 r. w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej 

w Kielcach podpisana została umowa na dofinansowanie zbiórki i utylizacji eternitu. 

Wartość dofinansowania to kwota 197 640,00 zł i składa się z dwóch pozycji  

(z Narodowego Funduszu i z Wojewódzkiego Funduszu po 98 820,00 zł). 

- 29.03.2023 r. wspólnie z przedstawicielami Włoszczowskich Zakładów Wodociągów 

i Kanalizacji spotkali się na oczyszczalni ścieków w Seceminie celem omówienia 

najpilniejszych prac koniecznych do wykonania, a związanych ze zwiększeniem 

wydajności tej oczyszczalni. W spotkaniu udział wziął też przedstawiciel firmy 

zajmującej się projektowaniem i modernizacjami oczyszczalni ścieków. Wkrótce 

będzie opracowany audyt tej oczyszczalni i zostaną podjęte kolejne działania.  

Ad. 8. 

 W punkcie tym przystąpiono do rozpatrywania uchwał ujętych w porządku 

obrad. Przewodniczący odczytał treść uchwały w sprawie rozwiązania Zespołu 

Szkolno-Przedszkolnego w Żelisławicach bez podstawy prawnej.  

Głos zabrał radny Janusz Bartyzel, który poinformował, że na obecną chwilę do szkoły 

w Żelisławicach w klasach 1-3 zapisane jest 1 dziecko i 14  dzieci jest zapisane  

do przedszkola. Pozostałe dzieci rodzice zapisali do szkoły w Czarncy, nie  

w Seceminie. Wobec powyższego, zdaniem radnego trzeba było toczyć odpowiednie 

rozmowy, kiedy rodzice sugerowali, że przy zmianie w strukturze szkoły przeniosą 

swoje dzieci do szkoły w Czarncy i ten proces zatrzymać. Dodał, że to Rada Gminy  

z panem Wójtem na czele likwiduje szkołę, a nie tak jak się sugeruje i ogłasza rodzice. 

Rodzice zaznaczali, że przeniosą dzieci do szkoły w Czarncy i tak zrobili. Szkoła  

w Żelisławicach została wyremontowana, przeprowadzono termomodernizację, 

zbudowano boisko a teraz się szkołę likwiduje. Dodał, że nie będzie z tego 

oszczędności, a być może trzeba będzie jeszcze dołożyć. Podkreślił, iż ma nadzieję, 
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że nauczyciele nie będą zmuszani do odejścia na emeryturę i pozostaną zatrudnieni. 

Pan radny zasugerował, że można się jeszcze z tej decyzji wycofać i nie podejmować 

uchwał o likwidacji. 

Pan radny Edmund Nowak odniósł się do powyższego i powiedział, że nie zgadza się 

ze stanowiskiem radnego, gdyż jego zdaniem to właśnie rodzice swoimi decyzjami 

likwidują szkołę. Zacytował fragment opinii Kuratorium Oświaty, z której wynika,  

że szkoła w Seceminie jest gotowa na przyjęcie dzieci z klas IV-VIII ze szkoły  

w Żelisławicach i będzie to dla nich z korzyścią, więc nie ma sensu przedłużania 

rozmów z rodzicami. 

Do wypowiedzi radnego Janusza Bartyzla odniósł się pan Wójt i powiedział, że rozumie 

jego stanowisko i szukanie argumentów na to, aby przesunąć winę na Radę i na Wójta. 

Już na  pierwszym spotkaniu z rodzicami w szkole w Żelisławicach,  na którym były 

omawiane proponowane zmiany strukturalne Zespołu Szkolno-Przedszkolnego  

w Żelisławicach zostało przekazane przez rodziców pismo, które zdaniem osób 

postronnych zawierało znamiona szantażu. Na tym spotkaniu władze gminy zostały 

postawione przed faktem dokonanym, gdyż rodzice już prowadzili rozmowy w temacie 

przeniesienia swoich dzieci do szkoły w Czarncy. Cały czas były naciski pewnej grupy 

osób na pozostałych rodziców. Dodał, że planowano przekształcenie szkoły, a nie jej 

likwidację. Zaproponowano utworzenie dwóch oddziałów przedszkolnych i klas 1,2,3. 

Pozostałe klasy miały kontynuować edukację w szkole w Seceminie. Jednak rodzice 

postanowili inaczej, co dziwi wielu mieszkańców Żelisławic i Żelisławiczek. Naciski 

pewnej grupy osób są tak duże, że nikt nie skorzystał z propozycji aby zobaczyć 

warunki jakie proponuje SP w Seceminie. Wyznaczono termin spotkania, wysłano 

autobus, aby rodzice mogli podjechać i obejrzeć tutejszą szkołę jednak z tego nie 

skorzystano. Pan Wójt kończąc swą wypowiedź podkreślił, że rodzice powinni się 

skupić na wychowywaniu dzieci, a nie na napuszczaniu mieszkańców  przeciwko 

sobie. 

Następnie głos zabrał Pan Przewodniczący, który powiedział, że na spotkaniu  

z mieszkańcami  z okazji Dnia Kobiet w Żelisławicach usłyszał, że jest pewna grupa 

ludzi, która swoimi działaniami doprowadzi do likwidacji szkoły. Ponadto na 

wcześniejszym spotkaniu z rodzicami nikt nie okazał troski o zatrudnionych w tej 

placówce nauczycieli.  
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Pan Janusz Bartyzel powiedział, żeby nie mówić, że nikt się nie troszczy o nauczycieli, 

bo nie taka jest jego rola, gdyż troska o nauczycieli leży po stronie gminy. 

Pan Wójt powiedział, że tłumaczył mieszkańcom, że jeżeli liczba dzieci się będzie 

zwiększać to jest szansa na przywrócenie struktur 1-8 w tej szkole. Teraz będzie 

przekształcenie i później można dokonywać zmian, ale z danych wynika, że tych dzieci 

nie przybywa. Natomiast jeżeli rodzice zdecydują się posłać dzieci do szkoły  

w Czarncy to nikt ich na siłę nie zatrzyma. Dodał, że na 17 milionów inwestycji 

zaplanowanych w tym roku do wykonania, 13 milionów dotyczy obwodu działania 

szkoły w Żelisławicach. Wiele miejscowości naszej gminy oczekuje  na inwestycje na 

ich terenie, dlatego bardzo krzywdzące jest zdanie zawarte w petycji mieszkańców 

odnośnie tej szkoły, które brzmi: „Gmina Secemin to nie tylko Secemin”. Zaznaczył, że 

cokolwiek było robione w Seceminie służy społeczności całej gminy. Ponadto zdaniem 

mieszkańców Żelisławic jest tam grupa osób, która manipuluje pozostałymi rodzicami. 

Następnie Przewodniczący zarządził głosowanie uchwały. 

„ Za” przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych, „przeciw” – 2 głosy, „wstrzymał się” 

- 0 głosów. Przewodniczący stwierdził przyjęcie uchwały. Imienny raport głosowania 

stanowi załącznik do protokołu, podobnie jak Uchwała Nr XLIII/336/23 w sprawie 

rozwiązania Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Żelisławicach.  

Następnie Przewodniczący odczytał tekst uchwały w sprawie przekształcenia Szkoły 

im. Jana Zawady w Seceminie bez podstawy prawnej. Poinformował o pozytywnej 

opinii Kuratorium oświaty w tej sprawie i zapytał czy są pytania.  

Pytań nie zgłoszono. Przewodniczący zarządził głosowanie uchwały. 

„ Za” przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych, „przeciw” – 2 głosy, „wstrzymał się”- 

 0 głosów. Przewodniczący stwierdził przyjęcie uchwały. Imienny raport głosowania 

stanowi załącznik do protokołu, podobnie jak Uchwała Nr XLIII/337/23 w sprawie 

przekształcenia Szkoły im. Jana Zawady w Seceminie.  

Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie likwidacji szkoły 

podstawowej w Żelisławicach. Przewodniczący poinformował, że opinia Kuratorium  

w tej sprawie jest również pozytywna i zapytał czy są pytania. Pytań nie zgłoszono. 

Wobec powyższego przewodniczący  zarządził głosowanie.  
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„ Za” przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych, „przeciw” – 2 głosy, „wstrzymał się”- 

 0 głosów. Przewodniczący stwierdził przyjęcie uchwały. Imienny raport głosowania 

stanowi załącznik do protokołu, podobnie jak Uchwała Nr XLIII/338/23 w sprawie 

likwidacji Szkoły Podstawowej w Żelisławicach. 

Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie likwidacji Publicznego 

Przedszkola w Żelisławicach. Przewodniczący poinformował, że opinia Kuratorium  

w tej sprawie jest również pozytywna i zapytał czy są pytania. Pytań nie zgłoszono. 

Wobec powyższego przewodniczący  zarządził głosowanie.  

„ Za” przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych, „przeciw” –  2 głosy, „wstrzymał się”- 

 0 głosów. Przewodniczący stwierdził przyjęcie uchwały. Imienny raport głosowania 

stanowi załącznik do protokołu, podobnie jak Uchwała Nr XLIII/339/23 w sprawie 

likwidacji Publicznego Przedszkola w Żelisławicach. 

Następnie Pani skarbnik omówiła zmiany wprowadzone do Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy na lata 2023-2030. Poinformowała, że WPF została dostosowana 

do zmian w budżecie Gminy Secemin wprowadzonych Zarządzeniami wójta oraz 

uchwałami Rady Gminy. Wprowadzone zmiany to min.; - przesunięcie do realizacji  

w tym roku  zadania „Termomodernizacja budynków użyteczności publicznej w Gminie 

Secemin” i zwiększenie wartości tego zadania do kwoty 3 506 052,78 zł; zmniejszono 

o kwotę 2 273,12 zł wartość nakładów na przedsięwzięciu „Rozwój kompetencji 

kluczowych w Gminie Secemin”, ponieważ zostało ono zrealizowane w większości  

w 2022 roku;   zmniejszono wartość nakładów o kwotę 824 949,43 zł na 

przedsięwzięcie „Budowa sieci wodociągowej i kanalizacyjnej na terenie Gminy 

Secemin wraz z modernizacją oczyszczalni ścieków” i jest to efektem 

przeprowadzonego postępowania przetargowego; zwiększono o kwotę  

2 100 816,33 zł wartość nakładów na przedsięwzięcie „Budowa sieci kanalizacyjnej  

w m. Kuczków”. Przesunięto środki z wydatków majątkowych na bieżące w związku  

z remontem dróg Krzepin-Zagórcze oraz Ropocice do byłych PZZ. 

Pytań  nie zgłoszono. Wobec powyższego przewodniczący  zarządził głosowanie.  

„ Za” przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych, „przeciw” – 0 głosów, „wstrzymał się”- 

 0 głosów. Przewodniczący stwierdził przyjęcie uchwały. Imienny raport głosowania 

stanowi załącznik do protokołu, podobnie jak Uchwała Nr XLIII/340/23 w sprawie 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2023-2030. 
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W dalszej kolejności rozpatrywano uchwałę w sprawie zmian budżetu gminy 

Secemin na 2023 rok. Pani Skarbnik wyjaśniła, że do projektu uchwały zostały 

wprowadzone dodatkowe 2 zmiany, gdyż została podpisana umowa na odbiór azbestu 

oraz otrzymano ostateczną kwotę na dofinansowanie edukacji przedszkolnej. 

Dochody budżetu zmienią się o kwotę 1 660 493,31 zł, natomiast wydatki budżetu  

o kwotę 2 924 128,79 zł. Wprowadzono przychody z tytułu sprzedaży napojów 

alkoholowych tzw. ”małpek”, które zwiększają w tym roku wydatki na realizacje 

Gminnego Programu Rozwiazywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii. Ponadto przeniesiono na ten rok środki pozostałe z roku poprzedniego  

na gospodarce odpadami komunalnymi oraz w roku poprzednim dostaliśmy  

90 tysięcy zł na realizację projektu „Dostępny Secemin”, które nie zostały 

wykorzystane w roku 2022  i zostały przeniesione na ten rok. Do budżetu 

wprowadzono ponadto kwoty subwencji oświatowej, decyzje odnośnie funkcjonowania 

GOPS oraz otrzymaną dotację z Ministerstwa Sportu na budowę boiska w Seceminie. 

Zostały także wprowadzone zmiany na przedsięwzięciach takich jak budowa sieci 

kanalizacyjnej w Kuczkowie, termomodernizacja budynków użyteczności publicznej. 

Pytań do powyższego nie zgłoszono. Przewodniczący  zarządził głosowanie.  

„ Za” przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych, „przeciw” – 0 głosów, „wstrzymał się”- 

 0 głosów. Przewodniczący stwierdził przyjęcie uchwały. Imienny raport głosowania 

stanowi załącznik do protokołu, podobnie jak Uchwała Nr XLIII/341/23 w sprawie 

zmian budżetu Gminy Secemin na 2023 rok. 

Jako ostatni rozpatrzono projekt uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu 

dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Secemin. Pan 

Przewodniczący wyjaśnił, że otrzymano pozytywną opinię, której fragment oczytał 

 z instytucji Wody Polskie na temat przesłanego projektu Regulaminu wobec 

powyższego należy podjąć niniejszą uchwałę.   

Pytań do powyższego nie zgłoszono. Wobec powyższego przewodniczący  zarządził 

głosowanie.  

„ Za” przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych, „przeciw” – 0 głosów, „wstrzymał się”- 

 0 głosów. Przewodniczący stwierdził przyjęcie uchwały. Imienny raport głosowania 

stanowi załącznik do protokołu, podobnie jak Uchwała Nr XLIII/342/23 w sprawie 
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przyjęcia Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy 

Secemin. 

Ad.9. 

 W punkcie tym radny Dariusz Grzesik pytał dlaczego sesja została zwołana na 

godzinę 10:00, a nie jak zwykle na 9:00? 

Przewodniczący odpowiedział,  iż  pan informatyk nie mógł wcześniej przyjść do pracy 

ze względu na pilne sprawy osobiste dlatego sesja została zwołana na godzinę 10:00. 

Radny Andrzej Rajca prosił o przeczyszczenie sieci wodociągowej w m. Wola 

Czaryska, gdyż mieszkańcy, którzy mieszkają przy końcówkach wodociągu skarżą się 

na to, iż woda jest zanieczyszczona. 

Pan Wójt odpowiedział, że woda jest co jakiś czas badana przez Sanepid, więc jest 

niemożliwe, żeby była zanieczyszczona. Dodał, ze sieć technicznie nadal obsługują 

WZWiK, więc zwróci się do nich, aby tej wody na końcówkach upuścili. 

Radny Edmund Nowak zaproponował, aby stanowisko Kuratorium Oświaty w sprawie 

zmian w szkole w  Żelisławicach podać do publicznej wiadomości mieszkańców 

poprzez umieszczenie na tablicach ogłoszeń. Następnie zadał pytanie odnośnie 

remontu drogi powiatowej Żelisławice – Czarnca, czy to się wiąże ze zmianami  

w szkolnictwie.  

Pan Wójt powiedział, że rozmawiał w tym temacie ze Starostą i uzyskał odpowiedź,  

że mieszkańcy już dawno wnioskowali o tą drogę i nie ma to związku ze zmianami  

w szkolnictwie. 

Radny Janusz Bartyzel odniósł się do powyższego i powiedział, że o tą drogę toczy 

się bój od ok 10 lat, gdyż mieszkańcom zależy na tym, aby kondukty żałobne tą drogą 

przejeżdżały. Wyjaśnił, że połowa tej drogi o długości 1100 metrów została już 

wcześniej wykonana i pozostał jeszcze jeden odcinek. Dodał, że czy to jest droga 

gminna czy powiatowa to należy o nią dbać i nie widzi w tym nic dziwnego.  

Pan Wójt powiedział, że z informacji pozyskanych od Starosty wynika, że przystąpiono 

do procedury porządkowania spraw własnościowych tej drogi, ale to nie  odbędzie się 

błyskawicznie tylko zapewne potrwa kilka lat. Dodał, że temat tej drodze już wcześniej 

poruszał radny powiatowy Paweł Strączyński. Zaznaczył, że przy okazji rozmowy ze 
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Starostą zgłosił konieczność naprawy drogi powiatowej Wałkonowy Górne –Bałków  

z normalnym natężeniem ruchu, który jego zdaniem jest pilniejszy do 

wyremontowania. 

Radny Dariusz Grzesik powiedział, że on wielokrotnie na sesjach upominał się  

o remont drogi Żelisławice –Czarnca, a z tego co wie to radny Paweł Strączyński zgłosił 

interpelację przed uchwaleniem budżetu Powiatu o przygotowanie dokumentacji  

i remont tej drogi. Dodał, że wiązałby remont tej drogi z wyborami, a nie likwidacją 

szkoły. 

Następnie głos zabrał Przewodniczący zaprosił wszystkich chętnych na Turniej Piłki 

Siatkowej o Puchar Rady Gminy Secemin organizowany przez Klub Sportowy ZRYW 

Secemin, który odbędzie się 2 kwietnia 2023 r. o godzinie 10:00 i  złożył życzenia 

Wielkanocne. 

Ad.10.   

 W punkcie tym Przewodniczący stwierdził wyczerpanie porządku posiedzenia  

i zamknął XLIII sesje Rady Gminy Secemin. 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała:      Przewodniczący Rady Gminy 

       Anna Kraszewska          /-/ Bogdan Wasik 

 

 

 

 

 


